

အပိုင်း ၁- ခြုံငုံသုံးသပ်ချက်

သမ္မာကျမ်းစာသည် စည်းလုံးညီညွတ်သောကျမ်းဖြစ်သည်။ ကြီးစွာသောအငြင်းပွားမှု၏အကြောင်းအရာသည် ၎င်း၏စာမျက်နှာများတစ်လျှောက်တွင် နိမြန်းသောချည်မျှင်ကဲ့သို့ လည်ပတ်နေပြီး ၎င်း၏ဇာတ်ကြောင်းများနှင့် မြင့်မြတ်သောအမှန်တရားများကို ပေါင်းစပ်ထားသည်။ ခရစ်တော်၏ဓမ္မအမှု၊ သူ၏အပြစ်ဖြေရာယမ်း၊ ယဇ်ပုရောဟိတ်မင်း၏အမှုတော်နှင့် သူ၏ပြန်လာခြင်းသည် ၎င်း၏စာမျက်နှာများမှတစ်ဆင့် ပဲ့တင်ထပ်သည့်အကြောင်းအရာများဖြစ်သည်။ ဗျာဒိတ်ကျမ်းတွင် ကြီးစွာသောအငြင်းပွားမှုသည် အထွတ်အထိပ်သို့ရောက်ရှိလာသည်။ “ဘုရားသခင်၏တံဆိပ်နှင့် သားရဲ၏တံဆိပ် (အပိုင်း 2)” ခေါင်းစဉ်တပ်ထားသည့် ဤအပတ်သင်ခန်းစာတွင် ပင်လယ်မှ သားရဲ၏တန်ခိုးကို ကျွန်ုပ်တို့၏ဖော်ထုတ်တွေ့ရှိမှု၊ မြေကြီး၏နောက်ဆုံးဖြစ်ရပ်များကို အကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြပြီး လာမည့်လာမည့်ကာလအတွက် ပြင်ဆင်ကူညီပေးမည့် လက်တွေ့ကျသောမူများကို မျှဝေထားသည်။ ယေရှု၏ သမ္မာကျမ်းစာ၏အချိန်ပရောဖက်ပြုချက်များကိုနားလည်ရန် အရေးကြီးသောအခြေခံမူများထဲမှတစ်ခုမှာ နေ့/နှစ်နိယာမဖြစ်သည်။ ပြန်ချုပ်ရလျှင် ဒီယေလနှင့် ဗျာဒိတ်ကျမ်းတို့၏ အချိန်ကာလ ပရောဖက်ပြုချက်များတွင်၊ ပရောဖက်ပြုသောနေ့တစ်နေ့သည် ပကတိနှစ်တစ်နှစ်နှင့် ညီမျှသည်။ ဤနိယာမအတွက် သမ္မာကျမ်းစာနှင့် သမိုင်းဆိုင်ရာ အထောက်အပံ့ကို ယခုအပတ် ကျွန်ုပ်တို့၏လေ့လာမှုတွင် ထပ်မံသုံးသပ်ပါမည်။ ပရောဖက်ပြုချက်၏နောက်ထပ်အရေးကြီးသောနိယာမတစ်ခုမှာ ဒီယေလ၏ပရောဖက်ပြုချက်များနှင့် ဗျာဒိတ်ကျမ်းကြားဆက်စပ်မှုဖြစ်သည်။

ဒီယေလ ၇ ၏ ချုံငုံသုံးသပ်ချက်အာဏာ၊ “အပြစ်ရှိသောသူ”

သက်သာလောနိတ် 2 ၏ 2 နှင့် ဗျာဒိတ် 13

တွင်ပင်လယ်မှသားရဲသည်အလယ်ခေတ်ကာလအတွင်းဘုရားသခင်လူမျိုးကိုညှဉ်းပန်းနှိပ်စက်ခဲ့သောတူညီသော ဖိနှိပ်မှုအာဏာကိုကိုယ်စားပြုသည်- Papacy ။ ကျွန်ုပ်တို့၏လေ့လာမှုတွင်၊ ဗျာဒိတ် 13 တွင်၊ ပင်လယ်မှသားရဲသည် “ဘုရားသခင်၏ပညတ်တော်တို့ကို စောင့်ရှောက်၍ ယေရှု၏ယုံကြည်ခြင်း” ဖြစ်သော ဘုရားသခင်၏နောက်ဆုံးသောကာလအသင်းတော်အား ဆန့်ကျင်ညှဉ်းဆဲကြောင်း တွေ့ရှိလိမ့်မည် (ဗျာ. ၁၄:၁၂၊ , NKJV) ။

Part II: မှတ်ချက်

ဗျာဒိတ် ၁၂ တွင် စာတန်သည် အလယ်ခေတ်ကာလတွင် ဘုရားသခင်အသင်းတော်အား

နှိပ်စက်ညှဉ်းပန်းမည်ဖြစ်ကြောင်း ရှင်းပြထားသည်။ ဗျာဒိတ် ၁၂ အရ၊

ခရစ်တော်၏သစ္စာရှိနောက်လိုက်များသည် တော၌ ရက်ပေါင်း ၁၂၆၀ ပြေးကြလိမ့်မည် (ဗျာ ၁၂:၆)။ ဗျာဒိတ် ၁၂:၁၄ တွင် ကျွန်ုပ်တို့ဖတ်ရသည်- “မိန်းမသည် လင်းယုန်ကြီး၏အတောင်နှစ်ချောင်းကို ပေးဆောင်ခြင်းငှာ၊ ထိုမိန်းမအား အချိန်နှင့်အမျှ ကျွေးမွေးပြုစုရာအရပ်မှ တောသို့ ပျံတက်စေခြင်းငှာ၊ မြေ” (ဗျာ၊ ၁၂:၁၄၊ NKJV)။ ဒီယေလ ၇:၂၅ သည်ချိုငယ် သို့မဟုတ် ရောမအသင်းတော်-နိုင်ငံတော်အာဏာသည် “အချိန်နှင့် ဥပဒေတို့ကို ပြောင်းလဲရန် ကြံရွယ်ထားသည်။ သို့ပြုလျှင် သန့်ရှင်းသူ [ယုံကြည်သူများ] ကို သူ့လက်သို့ အချိန်နှင့်အမျှ အချိန်နှင့်တဝက် ပေးအပ်ရလိမ့်မည်။” (NKJV) ဗျာဒိတ် ၁၃:၅ အရ၊ ရောမအသင်းတော် -နိုင်ငံတော်အာဏာသည် “လေးဆယ့်နှစ်လပတ်လုံး” (NKJV) ကိုခွင့်ပြုမည်ဖြစ်သည်။ ဤအချိန်ကာလသုံးကြိမ်၊ ရက်ပေါင်း 1,260၊ အကြိမ်နှင့် အချိန်တစ်ဝက်နှင့် 42 လတို့သည် တူညီသောအချိန်ကာလကို ဖော်ပြကြပြီး ဒီယေလနှင့် ဗျာဒိတ်ကျမ်းများတွင် ခုနစ်ကြိမ်ပေါ်လာသည်။

Biblical Research Institute မှထုတ်ဝေသောဆောင်းပါးတစ်ခုတွင် Gerhard Pfandl

ကဏ္ဍအချက်ကိုဖော်ပြခဲ့သည်- “၁၉ ရာစုအထိ၊ ဒီယေလနှင့်ဗျာဒိတ်ကျမ်း၏ကျောင်းသားအများစုသည် ဤစာအုပ်များရှိ ပရောဖက်ပြုချက်များကိုအနက်ပြန်ဆိုရန် သမိုင်းပညာရှင်နည်းလမ်းကို အသုံးပြုခဲ့ကြသည်။ သမိုင်းပညာရှင်နည်းလမ်း၏ အဓိကမဏ္ဍိုင်များအနက်မှ တစ်ခုမှာ တစ်နှစ်တာနိယာမသည် တစ်နှစ်ပတ်လုံး နိယာမဖြစ်သည်။ 19 ရာစုအတွင်းတွင်၊ သမိုင်းဝင်နည်းလမ်းကို ခေတ်ဟောင်းနှင့် အနာဂတ်ဘာသာပြန်ဆိုမှုစနစ်များဖြင့် တဖြည်းဖြည်းအစားထိုးခဲ့သည်။ ထိုနှစ်ခုစလုံးသည် တစ်နှစ်တာနိယာမကို ငြင်းဆိုကြသည်။ Preterists များသည် ရောမအင်ပါယာခေတ်အထိ ပရောဖက်ပြုချက်အများစုကို အတိတ်သို့ထည့်သွင်းထားသည်။ အထူးသဖြင့် လျှို့ဝှက်ပီတိနှင့် ဒုတိယမြောက် ကျရောက်ခြင်းကြား နောက်ဆုံး ခုနစ်နှစ်တာအတွင်း အနာဂတ်တွင် ၎င်းတို့အများစုကို အနာဂတ်တွင် နေရာချပေးသည်။”—Pfandl၊ “တစ်နှစ်တာအခြေခံသဘောတရားကို ကာကွယ်ရေးတွင်၊” Adventist Theological Society ဂျာနယ်၊ ၂၃၊ အမှတ်၊ 1 (2012), p။ ၃။

ဒီယေလ ၇၊ ၈၊ ၉၊ နှင့် ၁၂ တို့၏ ပုံသဏ္ဍာန်ပုံသဏ္ဍာန်နှင့် ဗျာဒိတ် ၁၂ နှင့် ၁၃ တွင်ရှိသော ပုံရိပ်များနှင့်အတူ၊ ဤအခန်းကြီးများရှိ အချိန်ကာလများသည် ပုံဆောင်သဘောဆောင်သည်ဟု ကောက်ချက်ချရန်သာ ယုတ္တိတန်ပါသည်။ ဤဖြစ်ရပ်တစ်ခုစီတွင် တစ်ရက်တစ်နှစ်နိယာမကို ကျွန်ုပ်တို့ကျင့်သုံးသောအခါ၊ ကြိုတင်ခန့်မှန်းထားသော အဖြစ်အပျက်များသည် အချိန်နှင့်တပြေးညီ ထွက်လာပါသည်။

Pfandl ၏ သမ္မာကျမ်းစာ သုတေသန ဆောင်းပါးတွင်လည်း ဤအချက်ကို ဖော်ပြသည်— “အကြောင်းအရာအရ 'အချိန်၊ အချိန်၊ အချိန်တစ်ဝက်' (ဒ်. ၇:၂၅; ၁၂:၇; ဗျာ. ၁၂:၁၄)၊ 'လေးဆယ်၊ နှစ်လ' (ဗျာ. ၁၁:၂; ၁၃:၅) နှင့် 'ရက်တစ်ထောင်နှစ်ရာခြောက်ဆယ်' (ဗျာ. ၁၁:၃; ၁၂:၆) အားလုံးသည် အချိန်ကာလနှင့် သက်ဆိုင်သော်လည်း၊ သုံးနှစ်နဲ့ ခြောက်လ တစ်ကြိမ် မသုံးဘူး။ 'သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်သည် ပုံမှန်စာရေးခြင်းတွင် အသုံးပြုရမည့်ပုံစံကို အမြဲမပါဝင်ဘဲ ကြားကာလဖော်ပြနိုင်သည့် စကားစုအားလုံးကို ကုန်ဆုံးစေသည်ဟု ထင်ရပြီး အခြားအချိန်များတွင် ကျမ်းစာ၌ အကွဲအပြားသည့်ပုံစံကို ဖော်ပြရန်၊ ပကတိကာလ။ နှစ်ရက်တာစနစ်ကို ကျွန်ုပ်တို့လက်ခံလျှင် ဤပြောင်းလဲမှုသည် အထူးခြားဆုံးဖြစ်သည်။ သို့သော် အခြားရှုမြင်ချက်တွင် နားမလည်နိုင်လောက်အောင် ဖြစ်နေသည်' [Thomas R. Birks, *First Elements of Sacred Prophecy* (London: William E. Painter, 1843), p. 352]။—Pfandl “တစ်နှစ်တာအခြေခံသဘောတရားကို ကာကွယ်ခြင်း”၊ *Adventist Theological Society* ဂျာနယ်၊ အမှတ် ၂၃၊ 1 (2012), p။ ၈။

ဒီယေလနှင့် ဗျာဒိတ်ကျမ်း၏အချိန် 1,260 ရက်၊ အချိန်၊ အချိန်နှင့် တစ်ဝက်သည် အနှစ် 1,260 နှင့်ညီမျှသည်။ ဤပရောဖက်ပြုချက်ကာလနှင့် ပတ်သက်၍ မှတ်ချက်ပေးသည့် *The SDA Bible Commentary* တွင် “ဦးချိုငယ်၏ ပရောဖက်ပြုချက်ကာလသည် အေဒီ 538 တွင် စတင်ခဲ့ပြီး၊ Ostrogoths တို့သည် ရောမမြို့ကို စွန့်ခွာသွားသောအခါ၊ Arian ထိန်းချုပ်မှုမှ လွတ်မြောက်လာသော ရောမဘုန်းတော်ကြီးသည် လွတ်လွတ်လပ်လပ် ကျင့်သုံးနိုင်ခဲ့သည်။ Justinian ၏ 533 အမိန့်၏ အခွင့်အာဏာများနှင့် 'Holy See' ၏အခွင့်အာဏာကို တိုးမြှင့်ရန် ( း၈ တွင်ကြည့်ပါ)။ 1260 နောက်ပိုင်း (1798) တွင် အီတလီရှိ နပိုလီယံတပ်များ၏ ကြီးကျယ်ခမ်းနားသော အောင်ပွဲများသည် ပြင်သစ်တော်လှန်ရေးအစိုးရ၏ ကရုဏာဖြင့် ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီးအား ရောမန်ဘာသာသည် ရီပတ်ဘလစ်ကန်၏ ရန်ဘက်မဖြစ်နိုင်သော ရန်သူဖြစ်မည်ဟု ယခု အကြံပေးခဲ့သည့် ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီးက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။ အလိုရှိအပ်ကုန်သော နိဗ္ဗာန်သို့ ရောက်ရန် သာ၍ မရှိမဖြစ် လိုအပ်သော အရာတစ်ခု ရှိသေး၏။ ယင်းမှာ ဖြစ်နိုင်လျှင် ရောမအသင်းတော်၏ စည်းလုံးညီညွတ်မှုမဟုတ်ဘဲ ဖျက်ဆီးပစ်ရန်၊ ၎င်းမှာ လက်တွေ့ဆန်သည်ဟု သင်ယူဆပါက ဤရည်ရွယ်ချက်ကို နားလည်သဘောပေါက်ရန် ဗိုလ်ချုပ်နှင့် ဉာဏ်အလင်းရနိုင်ရေးသမားတို့၏အထူးခြားဆုံးအရည်အသွေးများကို သင့်လူတစ်ဦး၌ ပေါင်းစည်းထားသည့် သင့်အတွက်ဖြစ်သည်' (Ibid., p. 158)။ ဤညွှန်ကြားချက်များနှင့် နပိုလီယံ၏ အမိန့်ကို တုံ့ပြန်သည့်အနေဖြင့် [ဗိုလ်ချုပ်] Berthier သည် ပြင်သစ်စစ်တပ်နှင့်အတူ ရောမမြို့သို့ ဝင်ရောက်ကာ ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီး၏ နိုင်ငံရေး အုပ်ချုပ်မှုကို နိဂုံးချုပ်ကြေညာကာ ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီးအား ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်ကာ ကွယ်လွန်သွားသော ပြင်သစ်နိုင်ငံသို့ ပို့ဆောင်ခဲ့သည်။ ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံရ။”—အတွဲ ၄၊ စ.

ဗျာဒိတ်ကျမ်း၏ပရောဖက်ပြုချက်များသည် နပိုလီယံစစ်တပ်များ၏ ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီးအပေါ်  
ခြိုးခြံသောသေစေသောဒဏ်ရာသည် သက်သာပျောက်ကင်းမည်ဖြစ်ပြီး Papacyသည် နိုင်ငံတကာတွင်  
ထင်ရှားကျော်ကြားလာလိမ့်မည် (ဗျာ၊ ၁၃:၃)။ ဤထမြောက်ခြင်းသည် သားရဲ၏အမှတ်အသားနှင့်  
ဘုရားသခင်၏တံဆိပ်ကြားမှ နောက်ဆုံးပဋိပက္ခကို ဦးတည်စေမည်ဖြစ်သည်။ ဤပဋိပက္ခ၏သဘောသဘာဝကို  
ပိုမိုပြည့်စုံစွာနားလည်ရန်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်၏တံဆိပ်ခတ်ခြင်း၏အဓိပ္ပါယ်ကို ဦးစွာဖော်ပြရပါမည်။  
ဒီတံဆိပ်က ဘာအတိအကျလဲ။

ရောမ 4:11 အရ လက်မှတ်လက္ခဏာနှင့် တံဆိပ်ကို ဖလှယ်၍ရင်သည်။ တံဆိပ်များကို ရှေးခေတ်ကမ္ဘာတွင်  
လူသိများသည်။ စာရွက်စာတမ်းများကို စစ်မှန်ကြောင်းအထောက်အထားပြရန် ၎င်းတို့ကို အသုံးပြုခဲ့သည်။  
၎င်းတို့သည် ပိုင်ဆိုင်မှု၏ လက္ခဏာတစ်ခုလည်းဖြစ်သည်။ တံဆိပ်များကို မကြာခဏ ဖယ်ထားဖြင့်  
ပြုလုပ်ထားပါသည်။ သို့မဟုတ် အသစ်ဖွဲ့စည်းထားသော ရွံ့စေးပေါ်တွင် တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်ထားသည်။  
ပညတ်တော်များအားလုံးတွင်၊ ဥပုသ်နေ့သည် ဘုရားသခင်၏တံဆိပ်တော်အဖြစ် အရည်အချင်းပြည့်မီသော  
တစ်ခုတည်းသောနေ့ဖြစ်သည်။ ၎င်းတွင် ဥပဒေပေးသူ၏ အမည်၊ ခေါင်းစဉ်နှင့် နယ်နိမိတ် ပါဝင်ပါသည်။ P.  
Gerard Damsteegt က ဤသို့ဆိုသည်- “ထို့ကြောင့် ဥပုသ်ပညတ်သည် 'အမည်နှင့် ပညတ်ပေးသူ၏ဘွဲ့အမည်  
ဆယ်ပါးစလုံးတွင် တစ်ခုတည်းဖြစ်သောကြောင့် ၎င်းသည် တံဆိပ်တစ်ခုဖြစ်သည်ဟု ယူဆနိုင်သည်။ ဥပဒေကို  
မည်သူ့အာဏာဖြင့် အပ်နှင်းကြောင်း ပြသသည့် တစ်ခုတည်းသော အရာဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ၎င်းတွင်  
၎င်း၏စစ်မှန်မှုနှင့် စည်းနှောင်မှုစွမ်းအားကို သက်သေအဖြစ် သူ၏ပညတ်တော်တွင် ကပ်ထားသည့်  
ဘုရားသခင်၏တံဆိပ်ပါရှိသည်' (Patriarchs and Prophets, p. 307)။ ဥပုသ်နေ့သည် ပညတ်တော်ဆယ်ပါးကို  
၎င်းတို့၏ထူးခြားသောအဓိပ္ပာယ်ကို ပေးဆောင်ရန် ကူညီပေးသည်။ 'ဥပုသ်နေ့သည်  
အသက်ရှင်တော်မူသောဘုရားသခင်၏တံဆိပ်ခတ်ခြင်း၌ တံဆိပ်ခတ်ထားပြီး၊ ပညတ်တရားပေးသူကိုညွှန်ပြပြီး  
သူ၏အုပ်စိုးပိုင်ခွင့်ကို သိစေခြင်းဖြစ်သည်' ထို့ကြောင့် ဥပုသ်သည် ဘုရားသခင်နှင့်  
သူ၏လူတို့ကြားဆက်ဆံရေး၏ နိမိတ်လက္ခဏာအဖြစ်၊ ကိုယ်တော်အပေါ် သူတို့၏သစ္စာစောင့်သိမှုကို  
စမ်းသပ်ခြင်း' [Signs of the Times၊ မေ ၁၃၊ ၁၈၈၆]။ သတ္တမနေ့ Adventists များ၏မစ်ရှင်သည်  
'အကျင့်စာရိတ္တစမ်းသပ်မှုအဖြစ် ဘုရားသခင်၏ပညတ်တော်ကို တင်ပြခြင်းနှင့်  
အသက်ရှင်တော်မူသောဘုရားသခင်၏တံဆိပ်ခတ်' (Testimonies for the Church, 2:468)  
ဟုဖော်ပြနိုင်သည်။”—Damsteegt၊ “The Seal of ဘုရားသခင်၊” Adventists Afirm, Vol. 8၊ မရှိပါ။ 3၊ Year End  
1994၊ စစ ၃၇၊ ၃၈။

ဥပုသ်စောင့်ခြင်းဖြင့် ထင်ရှားသည့် ဘုရားသခင်၏တံဆိပ်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာတွင် ဘုရားသခင်၏  
အခွင့်အာဏာကို လက်ခံခြင်း၏ လက္ခဏာတစ်ခုဖြစ်သည်။ Ellen G. White က ၎င်းအား

အလွန်အစွမ်းထက်မြက်သည်ဟု ဆိုသည်— “ဘုရားသခင်၏လူတို့သည် ၎င်းတို့၏နဖူး၌ တံဆိပ်ခတ်ခံရသည်နှင့်တပြိုင်နက်—၎င်းသည် မြင်နိုင်သည့်တံဆိပ် သို့မဟုတ် အမှတ်အသားမဟုတ်သော်လည်း ဉာဏ်ပညာနှင့် ဝိညာဉ်ရေးအရ သမ္မာတရား၌ ဖြေရှင်းခြင်းဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့်၊ ၎င်းတို့သည် မတုန်မလှုပ်နိုင်— ဘုရားသခင်လူမျိုးကို တံဆိပ်ခတ်ပြီး လှုပ်ခြင်းအတွက် ပြင်ဆင်သည်နှင့် တပြိုင်နက် ယင်းသည် ရောက်လာလိမ့်မည်။”—Ellen G. White Comments, The SDA Bible Commentary, Vol. 4, p || ၁.၁၆၁။

သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်ဖြင့် တံဆိပ်ခတ်ထားသော၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ရှေ့အကျပ်အတည်းအတွက် ပြင်ဆင်ထားပါသည်။ တမန်တော်ပေါလု၏တိုက်တွန်းချက်ကို ကျွန်ုပ်တို့လိုက်နာကြသည်— “ရွေးနှုတ်ခြင်းနေ့ရက်အတွက် တံဆိပ်ခတ်ခြင်းခံရသော ဘုရားသခင်၏သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်ကို စိတ်မနာကြနှင့်” (ဧဖက် ၄:၃၀၊ NKJV)။

အပိုင်း III- အသက်တာအတွက် အစီအစဉ်တစ်ခု

ဆင်ခြင်သုံးသပ်ပါ... ဘုရားသခင်၏တံဆိပ်သည် သားရဲ၏အမှတ်အသားအဖြစ် diametrically ဆန့်ကျင်သကဲ့သို့၊ ၎င်းတို့တွင် တူညီသောအရာတစ်ခုရှိသည်။ ချက်ချင်း တာဝန်မပေးဘူး။ ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်များသည် ခရစ်တော်၏ပုံသဏ္ဍာန်နှင့်အညီ နေ့စဉ်လုပ်ဆောင်နေသည့်အချိန်ကာလတစ်ခုအတွင်း ဘုရားသခင်၏တံဆိပ်ကို လက်ခံရယူခြင်းဖြစ်သည်။ Ellen G. White က “ဒါဟာ ဉာဏ်ပညာနဲ့ နာမ်ပိုင်းဆိုင်ရာ နှစ်ခုစလုံးရဲ့ နိယာမတရားတစ်ခုဖြစ်ပြီး ငါတို့ကြည့်ခြင်းအားဖြင့် ပြောင်းလဲသွားနိုင်တယ်။ စိတ်သည် မိမိနေထိုင်ခွင့်ရသည့်အရာများနှင့် တဖြည်းဖြည်း လိုက်လျောညီထွေဖြစ်အောင်နေ၏။”—မဟာအငြင်းပွားမှု၊ စ. 555 ကို အလေးထား ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။

သခင်ယေရှုကို ကြည့်ရှုပြီး နှုတ်ကပတ်တော်၏ သွန်သင်ချက်များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်ကို ပြည့်ဝစေခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော်နှင့် ပိုတူလာပါသည်။ ဇာတ်ကောင်တွေ ဖွံ့ဖြိုးဖို့ အချိန်လိုတယ်။ အဓိပ္ပါယ်ရှိသော၊ တည်မြဲသောဆက်ဆံရေးသည် အချိန်ကြာလာသည်နှင့်အမျှ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်၏အသက်တာကို တွေးတောဆင်ခြင်နေစဉ်တွင်၊ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်သည် ဥပုသ်ပညတ်တော်အပေါ် နောက်ဆုံးစမ်းသပ်မှုအတွက် ပြင်ဆင်ရန် ဘုရားသခင်နိုင်ငံတော်၏မူများကို ကျွန်ုပ်တို့အတွင်း၌ “တံဆိပ်ခတ်” ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာတွင် လုပ်ဆောင်ပါသည်။

ဘုရားသခင်၏တံဆိပ်ကို ချက်ခြင်းမခံရသကဲ့သို့၊ သားရဲ၏အမှတ်အသားလည်း မဟုတ်ပါ။ နေ့စဉ်အပေးအယူလုပ်ခြင်း၊ အပြစ်များကို မြတ်နိုးခြင်း၊ နှလုံးသား၏ရုပ်တုများကို ဖုံးကွယ်ထားကာ၊ ခရစ်ယာန်မဆန်သောသဘောထားများကို မွေးမြူထားခြင်း—အားလုံးသည် သားရဲ၏အမှတ်အသားကို လက်ခံခြင်းဆီသို့ ဦးတည်စေသည်။ ယနေ့စမ်းသပ်မှုများကို ကျွန်ုပ်တို့ မလိုက်နာပါက။

သားရဲ၏အမှတ်အသားကို ကျင့်သုံးသောအခါ မနက်ဖြန်၏ ကြီးမားသောစမ်းသပ်မှုများတွင် ကျရှုံးမည်မှာ သေချာပါသည်။ ရှေးခေတ် Adventist တရားဟောဆရာ Luther Warren က “သခင်ယေရှုကြွလာခြင်းအတွက် အဆင်သင့်ဖြစ်ရန် တစ်ခုတည်းသောနည်းလမ်းမှာ အသင့်ပြင်ထားပြီး အသင့်နေရန်ဖြစ်သည်။”

Luther Warren ၏ပြောဆိုချက်ကို ပြန်လည်သုံးသပ်ရန် အတန်းအဖွဲ့ဝင်များအား တောင်းဆိုပါ။ ဒုတိယကြွလာခြင်းအတွက် အဆင်သင့်ဖြစ်ခြင်းအတွက် အဟန့်အတားဖြစ်စေသော အရာမှန်သမျှကို ဘုရားသခင် ထုတ်ဖော်တော်မူမည်ဟု ဤအပတ်တွင် ဆုတောင်းရန် သူတို့ကို အားပေးပါ။